
 

 

     Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374  

     PROTOKOLL NR 17 2024  

   Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 3 december 2024    

     kl.19:00 

Närvarande:  

Ordförande: Maria Dellham 

Vice Ordförande: Fredrik Nilsson  

Ordinarie ledamöter: Lena Petri, Aleksandra Palumbo, Doris Backe, Mona Plånborg 

Grenholm,       

                                     Tjänstgörande suppleanter: Frida Nordlander, Camilla Waltersson för  

                  Johanna Hampf och Stefan Mörk   

Anmält frånvaro: Marika Pontén, Johanna Hampf, Stefan Mörk, Ann-Louise Lindgren, 

Lillan Holmberg    

Adjungerad: Susanne Gustafsson (kassör) 

             Inbjudna gäster: Vio Szabo under §226 

                            

       

§221 Mötets öppnande  

Ordförande Maria Dellham öppnade mötet kl.19.03 

§222 Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes   

§223 Val av justerare 

Frida Nordlander valdes att justera dagens protokoll.  

§224 Föregående protokoll  

Protokoll nr16 justerat och fastställt 

§225 Ekonomisk rapport  

Kassör har skickat ut rapport till styrelsen för november. Ekonomin ser bra ut mot budgeten. Kassören har 
skickat ut sammanställning på fördelningen av kostnader från vårens verksamhetskonferens. Information 
från Resursbank att sparräntan sänks från 3,7% till 3,25%.  

Beslut: Maria eftersöker faktura för arbete med grafisk profil från Mikael Engblom. Kassören tar upp den 
som upplupen kostnad för 2024 om inte fakturan hinner komma innan årets slut. 

§226 Uppföljning av nya webben 

Vio berättade att nya hemsidan är nu lanserad. Har varit mer jobb då de har fått skriva över hela databasen 

pga. den gamla innehöll virus. Arbetet med genomgångar med avdelningarna om hur de ska uppdatera sina 

sidor har påbörjats. Södra har fått sin, Västra och Mellersta har hört av sig för att få sin genomgång. 

Avdelningarna får behörighet först när de har fått genomgången. Vi tackar Vio för det jobb som hon och 

Malin Hult har gjort och även gör fortsättningsvis för vår nya hemsida. Vio lämnade mötet. 

 
§227 AU beslut 

Beslut 50 namnskyltar är inköpta av Lena till vårens PF och Verksamhetkonferens. 

Beslut AU bestämmer vilka som ska åka på SKK:s Organisationskonferens 15-16 mars 2025 sista anmälan 

10/1 2025. 

 

 

 

 



 

 

 §228 Pudelnytt  

Mona rapporterade att de fortfarande söker hjälp med de som kan tänka sig att bli en del i Pudel Nytts 

arbetsgrupp. De som är kvar i gruppen förstärkt av Maria D ska ha ett möte inom kort. Viktigt att vi 

förmedlar behovet av hjälp till avdelningarna i de kanaler vi kan nå ut i.  

 

§229 PF och Verksamhetskonferens 

Inget att ta upp just nu. 

 

§230 Uppfödarutbildningen 

Ett möte har hållits med avdelningarna utifrån det förslag från CS uppfödargrupp om vad som behövdes 

göra inför och under den fysiska träff som ska hållas ute tillsammans med avdelningarna. Gruppen som 

håller i Uppfödarutbildningen ska förmedla ett program över dagen för att ge en översikt om vad som 

behöver göras under dagen av den avdelning som håller lokal för den fysiska träffen. CS vill trycka på att alla 

som har gått alla steg i utbildningen ska också ha möjlighet att vara med på den fysiska träffen. Datum för 

de fysiska träffarna och information inför Uppfödarpanelen 15/1 2025 ska skickas ut snarast. 

 

§231 Årets pudlar 

Behöver samla in alla årets pudlar med kort och text till pudelnytt. (Mona följer upp) 

Ny mall behövs för diplomen. 

Beslut: Fredrik tittar på mallen och gör ändringarna som behövs. Camilla och Maria ansvarar för att skriva 

diplomen. 

 

§232 Pudel SM framtid 

Diskussion om Pudel SM resulterade i att vi går ut med en förfrågan om anmälan av engagemang i årets 

sista mail till avdelningarna. Vi tar sedan upp frågan om Pudel SM:s framtid på Verksamhetkonferensen. 

 

§233 Medlemsrapport 

Marika Pontén har skickat in information om en liten nergång i medlemsantalet. 

1/11 2024 4145st 

1/12 2024 4126st 

 

§234 Rapporter från Kommittéerna 

- Kommittén för Avel och hälsa  

• Fredrik rapporterade om ett möte med SKK där man diskuterade de olika hälsoprogram 
som finns. 

• RUU: Doris rapporterade om planerat möte för alla medlemmar med Sara Molin 19/2. 
Information läggs ut med hemsida och FB. 

- Kommunikationskommittén 

• Lena rapporterade att Almanackan är klar för 2025 och det nya informationsbladet har 
kommit. Vi var alla imponerade över det jobb som Lena och Fredrik har gjort för att ta fram 
informationsbladet. 

- Tävlingskommittén 

• Aleksandra rapporterade om att hon har skickat ut mail till alla sponsorer. Ska skriva nytt 
kontrakt med Always. Fått positivt svar från Lyckliga Fåret. Svårt att få fodersponsorer. 
Många utställningar tuffare ekonomi och dyr frakt.  

- Samordningskommittén 

• Camilla rapporterade att arbetet med handboken fortskrider tillsammans med Leone 
Nyman. 

 
 
 
 



 

 

§235 Rapporter 
Inga ytterligare rapporter 
§236Inkomna skrivelser 
Mona har skickat rapporten för skrivelser under november till CS. De har blivit besvarade och 

omhändertagna. En skrivelse som har kommit in 2/12 från Norra avdelningen med fråga om digitalt 

årsmöte 2025 omhändertogs på mötet.  

Beslut: Maria och Camilla ansvarar för att svara på skrivelsen daterad 2/12 från Norra avdelningen. 

§237 Inkomna protokoll från avdelningar och SKK 
Inga inkomna protokoll att ta upp. 

§238 Övriga frågor 

• Nordisk Pudelkonferens i Finland 18-19/1 2025. CS vill skicka tre deltagare. Fråga ställs till 
finska kennelklubben om det är ok.  
Beslut: Maria, Fredrik och Lena åker på Nordisk Pudelkonferens i Finland 18-19/1 2025 från 
CS. 

• En offert från Pipeline för att trycka material till pudelklubben. 
Beslut: CS godkänner offerten från Pipeline för att trycka material till pudelklubben för 2025 
och Lena tar kontakten med företaget. 

 
 
§239 Finns det något som inte får offentliggöras före justering? 
Nej 
 
§240Kommande möten 
Tisdagen 14/1 2025 kl19:00 
Tisdagen 11/2 2025 kl19:00 
Tisdagen 11/3 2025 kl19:00 
Tisdagen 8/4 2025 kl19:00 
  

Avslutning   

Mötet avslutades kl.21:20 

  

_______________________________________    ________________________________________  

Camilla Waltersson, sekreterare för mötet                    Maria Dellham, ordförande för mötet 

_______________________________________  

Frida Nordlander, protokolljusterare  
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